
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się w dniu 23 listopada oraz na komisjach 

połączonych w dniu 23 listopada 2021 roku. 

Do komisji nie wpłynęły żadne skargi, wnioski ani petycje. 

W posiedzeniu komisji brał udział mieszkaniec Wisły, który przedstawi swoje propozycje 

odnośnie funkcjonowania miasta i Rady Miasta. Do tego odniósł się Burmistrz. Mieszkaniec 

został poinformowany, że może swoje propozycje wnieść na piżmie.  

 

                                                                                                  Przewodniczący Komisji      

                                                                                                   Radny Mirosław Wójcik                                            


